

Dear S3 Parents

**S3 Learning Without Walls and fees collection**

We are pleased to announce that your child will participate in a trip named “Development and planning in Dongguan”. This trip is organized by the Chinese Youth Exchange Centre. Kindly go through the details and return the reply slip to the class teacher.

Details:

Activity Name	Development and planning in Dongguan	Teacher-in-charge	Miss Wong Mei Sze
Date	12 – 13 April 2019	Transport	Coach
Location	Dongguan	Fee	\$ 183 (including transport, meals, accommodation and basic insurance fee)

Yours sincerely,

Ng Miu Yee  
Principal  
Carmel Secondary School

**Remarks:**

1. Please submit the following documents and fee to the class teacher on 30/1.
  - a. Reply slip
  - b. Student application form
  - c. Photocopy of ID card and of Mainland Travel Permit (on the same page) (those applying for new cards can photocopy the old one.)
  - d. The activity fee of \$183 can be paid in cash or by cheque (to be made payable to “**The Incorporated Management Committee of Carmel Secondary School**”, with student name, class and class no. written clearly at the back).
2. Students in financial need may apply to The Life-wide Learning Fund for partial subsidy. An Application form can be obtained outside the General Office.
3. Students applying for subsidies should first pay the activity fee.
4. Purchase of addition travel insurance for more comprehensive protection is encouraged.

**Reply Slip**

回條

To: Ms Ng, Principal  
致：伍校長

Date: 30 January 2019  
日期：二零一九年一月卅日

I consent to my child participating in a trip named Development and planning in Dongguan during 12-13 April 2019 and have been informed of the activity details.

本人同意敝子弟參加 貴校於二零一九年四月十二日至十三日舉行之「東莞的規劃與科技發展」考察活動，亦知悉有關活動詳情。

Class: \_\_\_\_\_  
班別

Class Number: \_\_\_\_\_  
學號

Student's Name: \_\_\_\_\_  
學生姓名

I.D. No: \_\_\_\_\_  
身份證號碼

Date of Birth: \_\_\_\_\_  
出生日期

Student's Phone No.: \_\_\_\_\_  
學生手提電話

Mainland Travel Permit No: \_\_\_\_\_  
回鄉證號碼

Mainland Travel Permit Expiry Date: \_\_\_\_\_  
回鄉證到期日

Emergency Contact Person: \_\_\_\_\_  
緊急聯絡人姓名

Emergency Contact No.: \_\_\_\_\_  
緊急聯絡人電話

Parent's Signature: \_\_\_\_\_  
家長簽署

學校通告 C1832 號  
有關中三級全方位學習日及收費事宜

敬啟者：本年度中三級全方位學習日，將安排 貴子弟參加「東莞的規劃與科技發展」考察團。本考察團由中華青年交流中心承辦，活動資料列述於下，敬希細閱並請填妥回條由 貴子弟交回負責老師，以便遵照辦理。

活動資料：

活動名稱	「東莞的規劃與科技發展」考察團	領隊老師	黃美施老師
日期	2019年4月12日至13日	交通工具	旅巴
地點	東莞	所需費用	183元(包括交通、膳食、住宿及基本保險費)

此 致

各位中三級家長

迦密中學校長

伍妙儀啟

主曆二零一九年一月二十五日

備註： 1. 請於一月三十日將以下文件及費用交班主任

- a. 回條
  - b. 學生報名表
  - c. 身份證及回鄉證副本(如要申領新證，先交舊證)(請印於同一頁上)
  - d. 活動費用 183 元，可以現金或支票(抬頭寫「迦密中學法團校董會」，並於背頁清楚註明學生姓名、班別及學號)支付。
2. 同學如有經濟困難，可向校方申請「全方位學習基金」資助部分費用，表格可在校務處索取。
3. 同學如申請資助，亦請先繳交活動費用。
4. 如欲有較全面的旅遊保障，鼓勵家長替 貴子弟另行購買旅遊保險。